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La Creu Roja ho nega i afirma que la nota difosa ahir pel sindicat «és una imbècil.litat» 

UGT diu que s'ha posposat l'acte contra les 
discriminacions per manca de coordinació 

JOSEP PASTELLS 
Girona.— El sindicat UGT va fer 

pública ahir una nota en la qual 
afirma que «la manca de coordi-

. nació d'algunes inst i tucions i la 
nnónima assistència a Ses sessions 
de treball programades ens obli
guen a desconvocar, amb caràc
ter d'urgència, la concentració 
contra les discriminacions que 
s'havia de fer avui —ahir per al 
lector— a la plaça del Vi de Giro
na». La concentració que s'havia 
de realitzar ahir a Girona és l'única 
de les deu a previstes a Catalunya 
que no es va poder dur a terme. En 
totes les altres, es va tfegir el mani
fest de la campanya.«Democràcia 
és igualtat», que es realitza a tot 
l'Estat espanyol i és finançada pel 
Ministeri d'Afers Socials. 

A les comarques gironines, la 
campanya compta amb el suport 
d'UGT, CC.OO., Mifas, Iniciativa 
per Catalunya, l'Associació d'Afri
cans i l'Associació Cultural Gitana. 
David Corral, de la secretaria de 
Política Social d'UGT, va justificar 
la impossibilitat de participar en 

l'acte unitari dient que «a darrera 
hora hem tingut constància que 
algunes organitzacions no po
dien dur a terme cap convocatò
ria dels sectors que represen
ten» . Així 'mateix. Corral va 
destacar que «si fèiem la concen
tració el 17 de febrer, ens arriscà
vem que hi participés molt poca 
gent, i vam pensar que valia la 
pena fer-ho bé encara que fos 
una mica més tard». Per aquesta 
raó, s'ha convocat la concentració 
pel dimecres 17 de març, malgrat 
que la campanya «Democràcia és 
igualtat» finalitza a tot l'Estat el 28 
de febrer vinent. • 

«UGT ens diu irresponsables» 

El director de recursos humans, 
activitats i serveis de Creu Roja a 
Girona, Antoni Bardera, va criticar 
ahir durament el contingut de la. 
nota difosa per UGT, i va manifes
tar que «és una imbecil·litat que 
Corral digui que les institucions 
tenim poca capacitat de coordi
nació. Amb això, ens està dient 

que som uns irresponsables i no 
tenim socis ni ressò», va lamen
tar. Fonts de les altres organitza
cions no governamentals gironines 
que participen en la campanya tam
bé van criticar la nota d'UGT. Se
gons Bardera, la concentració que 
s'havia de fer ahir a la plaça del Vi 
«s'ha ajornat perquè el material 
va arribar tard. Això és el que 
hauria d'haver dit Corral, que el 
problema ha estat de burocrà
cia», va comentar. 

De fet, però, David Corral va 
coincidir amb Antoni Bardera a as
senyalar que «tot s'ha fet massa 
ràpid i aquí a Girona ens han 
avisat amb només dues setma
nes de temps. Per això, vam ha
ver de desconvocar la concentra
ció a última hora», va afegir. La 
intenció inicial era seguir el calenda
ri elaborat des de Madrid, si bé «jo 
mateix vaig insistir a posposar la 
campanya fins al 17 de març», va 
informar el director de recursos hu
mans, activitats i serveis de Creu 
Roja a Girona. La proposta de Bar
dera va ser ben rebuda pels repre

sentants de Mifas, CC.OO. i l'Asso
ciació Cultural Gitana, mentre que 
l'Associació d'Africans no va assis
tir a la reunió en què es va debatre 
aquest tema i «Corral va dir que no 
podia decidir res però assumiria 
el que digués la majoria», va re
cordar Antoni Bardera. 

Segons ell, la nota feta pública 
ahir per UGT pot respondre «un 
intent de justificar-se i deixar clar 
que si la concentració no es va fer 
el 17 de febrer no és per culpa 
seva». Amb tot, el representant de 
la Creu Roja i el d'UGT es van 
mostrar d'acord en el fet que «la 
concentració s'ha de fer en fun
ció del resultat que pot tenir en 
els ciutadans». En aquest sentit, 
Bardera va assenyalar que «el que 
té menys importància és el dia, ja 
que del que es tracta és que la 
cosa funcioni». En qualsevol cas, 
és previst que el manifest de la 
campanya «Democràcia és igual
tat» sigui llegit el 17 de març vinent 
per l'alcalde de Girpna, Joaquim 
Nadal, i que s'encenguin espelmes i 
fanalets mentre durà la lectura. 

El regidor d'IC es querellarà contra l'alcalde de Maçanet per calúmnies 

El jutjge arxiva la denúncia de Guinó on 
manKesta que li volien ciemar la casa 

DdeG 
Maçanet de la Selva.- El Jutjat 

d'instrucció número 1 de Santa Co
loma de Farners ha decidit arxivar la 
denúncia presentada per l'alcalde 
de Maçanet de la Selva, Antoni 
Guinó, contra el regidor d'IC, Fer
nando Vidal, i l'ex-regidor del PSC, 
Alfonso Torromé, als quals havia 
acusat de voler-li dinamitar la casa 
on viu. En les seves respectives 
declaracions davant el jutge, Vidal i 
Torromé ja van negar que hagues
sin amenaçat de dinamitar o cremar 
la casa de l'alcalde de Maçanet, tal i 
com aquest va denunciar i com el 
juny de l'any passat va assegurar un 

veí de la localitat, Juan José Heran-
dez Ramírez, que posteriorment es 
va retractar de les seves afirma
cions assegurant que havia actuat 
«pressionat pel mateix alcalde». 

El regidor d'Iniciativa per Catalu
nya a l'Ajuntament de Maçanet, 
Fernando Vidal, va valorar ahir 
«molt positivament» la decisió del 
jutge de sobreseure el cas, i va 
assegurar que «això demostra que 
les afirmacions de Guinó no te
nien força suficient i que va ac
tuar aprofi tant el boom del 
moment». 

Segons Vidal, «a poc a. poc es 
va demostrant que tot era una 

comèdia en la qual Guinó va 
apostar fort, i està perdent». En 
aquest sentit, el regidor d'IC va 
recordar que encara hi ha pendent 
al jutjat de Santa Coloma una altra 
denúncia de Guinó contra ell per la 
presumpta construcció irregular 
d'una casa, que espera que també 
sigui arxivada. 

D'altra banda, Fernando Vidal va 
assegurar que emprendrà accions 
judicials per calúmnies contra An
toni Guinó un cop aquest deixi l'Al
caldia, «ja que el que tinc és per
sonal i no vull perjudicar el poble. 
Aquest temps, jo i la meva famí
lia hem patit molt». Fernando Vidal. 

Afirma que és un equipament imprescindible 

El PSC creu que el pàrquing 
és el primer pas per salvar 

la rambla de Sant Feliu 
DdeG 

Sant Feliu de Guíxols.— El grup 
municipal del PSC a Sant Feliu de 
Guíxols afirma en uns fulls informa
tius que «amb la construcció de 
l'aparcament es posen les bases 
necessàries per salvar la rambla, 
un espai que ha estat centre de 
trobada i de passeig, però que, a 
causa de l'augment del parc mò
bil, ha anat perdent qualitat en 
qüestions de seguretat viària, 
fresses, fums». En els mateixos 
fulls es diu que «aquestes bases es 
concreten en la rambla com a 
zona de vianants, buscant que 
torni a ser l'espai de convivència i 
de comerç que tots desitgem i 
defensem per a Sant Feliu». 

Així mateix, els socialistes opinen 
que «resulta del tot innegable 
que aquesta proposta està molt 
lluny de les expectatives conser
vadores i de les falsament històri-
co-proteccionistes. Creiem fer
mament que només tirant enda
vant projectes transformadors es 
pot guanyar el futur», s'afegeix en 

la mateixa nota. 
En aquest sentit, el PSC de Sant 

Feliu ha fet notar que el projecte de 
construcció d'un aparcament so
terrani al passeig del Mar i a la 
Rambla Vidal, i la remodelació i 
reconversió d'aquesta en zona de 
vianants, «és un pas endavant en 
el procés de transformació de la 
ciutat i especialment del nucli 
històric, seguint la línia d'aconse
guir un espai urbà dedicat al COT 
merç, els serveis i el lleure dels 
ciutadans». Sobre això, els socia
listes destaquen que aquesta línia 
«ja l'establiem en el nostre pro
grama electoral, basat en un pro
jecte de ciutat que inclou la millo
ra urbana i de la qualitat de vida 
en general». 

Segons el PSC, la construcció de 
l'aparcament servirà «per dotar el 
centre històric d'un equipament 
imprescindible en uns moments 
de domini de l'automòbil, ja que 
tots busquem un aparcament cò
mode i cèntric que ens permeti 
apropar-nos on anem». 

Demana que la Generalitat desencalli el tema 

Alsina afirma que sense el 
port esportiu Begur no se'n 
sortirà deia crisi turística 

LLUÍS POCH 
Begur.- L'alcalde de Begur, Car

les Alsina, considera que la cons
trucció d'un port esportiu a la platja 
del Racó «és l'única manera que 
hi ha per solucionar parcialment» 
la crisi que travessa actualment el 
sector turístic i que «afecta direc
tament Begur». Alsina ha dit que 
un equipament com aquest «és ara 
que el necessitem i no d'aquí a 
cinc anys, ja que potser no ens 
farà falta perquè si tot continua 
igual haurem d'enfocar l'encono-
mia cap a un altre costat». 

És per aquest motiu que l'alcalde 
demanarà a la Generalitat que «de
sencalli» él tema i que es pronunciï 
ràpidament sobre un dels dos pro
jectes que actualment està trami
tant en competència amb el de Ma
rina de Begur, s.a. i el de Port de 
Begur, s.a. Aquest últim projecte té 
el suport de l'Ajuntament, ja que va 
ser el guanyador del concurs muni
cipal convocat per elegir el projecte 
«més adient» per Begur. Per impli
car els diferens sectors productius 

de la població a favor de la cons
trucció del port esportiu, l'alcalde 
s'ha reunit amb els seus represe-
nants les últimes setmanes. En 
aquestes reunions, hi han participat 
una quarantena d'empresaris i co
merciants «gairebé el 80 per cent 
dels establiments i negocis que 
funcionen al municipi», segons 
Alsina. D'aquestes trobades —la 
darrera de les quals es va celebrar 
dimarts a la nit— han sorgit set 
persones que representaran els di
ferents sectors productius de Be
gur. L'alcalde vol que aquestes per
sones siguin presents a l'entrevista 
que Alzina vol rnantenir amb el Pre
sident de la Generalitat, Jordi Pujol, 
«perquè vegi que el desig del mu
nicipi és tenir un port». 

Carles Alzina creu que la cons
trucció del port esportiu de Begur 
representaria «la creació de llocs 
de treball ditectes i indirectes i 
se'n veurien beneficiats diversos 
sectors i els municipis veïns, ja 
que és un projecte d'interès 
comarcal». 

Eís naturalistes 
presenten recurs 
contra tres trams 
del projecte de 
l'Eix Transversal 

DdeG 
Girona.— L'Associació de 

Naturalistes de Girona IANG) ha 
presentat recurs contra tres 
trams del projecte de l'Eix 
Transversal, després que aquest 
ja hagi estat aprovat pel Depar
tament de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generali
tat i s'hagin iniciat els tràmits 
d'expropiació. En concret, els 
trams impugnats són el Vila-
drau-Ososmort, Viladrau-Santa 
Coloma de Farners i Vilobí-NII. 

Com es deu recordar, el tram 
entre Santa Coloma i Vilobí ja 
està en fase d'execució. Els na
turalistes argumenten que, «tot 
i que la carretera afecta im
portants superfícies forestals 
(una dé les millors i més pro
ductives de Catalunya), no 
ens consta que s'hagi incor
porat a l'expedient el precep
tiu informe del Departament 
d'Agricultura, Ramaderia i 
Pesca». En aquest sent i t , 
l'ANG ha destacat que, «se
gons l'article 5.2 de la llei 6/88 
Forestal de Catalunya, aquest 
informe és obligatori en totes 
les actuacions en obres i in
frastructures gestionades per 
les administracions públiques 
que afecten substancialment 
els terrenys forestals». 

A més, els naturalistes giro
nins s'han reiterat en les al·lega
cions presentades en el seu mo^ 
ment per demanar que la nova 
carretera aprofiti trams de les 
dues vies ja existents. Segons el 
criteri de l 'ANG, «d'aquestja 
manera l'impacte seria menor 
i s'aconseguiria un estalvi 
econòmic considerable». 

Cent vint persones 
han pres part en 
les jornades sobre 
la qualitat del suro 
a Palafrugell 

Palafrugell.— Unes cent vint 
persones han participat en les 
primeres jornades sobre la quali
tat industrial en el sector surer 
català que s'han celebrat durant 
dos dies a Palafrugell. Fonts de 
l'organització vàn destacar l'es
pecialització dels participants, i 
van assenyalar que hi havia un 
50 per cent d'empresaris del 
sector, un 20 per cent de repre
sentants d'empreses consumi
dores tant de la Rioja com de 
França, i un altre vint per cent 
d'especialistes de laboratori in
teressats en les noves tècniques 
exposades en les jornades. 

Els organitzadors consideren 
que les jornades han servit so
bretot «per consolidar el des
envolupament que ha tingut 
els darrers anys el sector del 
suro, i que permet provar que 
la mala qualitat d'un producte 
no és sempre conseqüència 
de l'estat dels taps de suro, 
sinó que pot ser deguda a d'al
tres factors de l'ampolla». 

Un dels objectius de les jorna
des, en les quals es van presen
tar anàlisis microbiològiques 
dels taps de suro i noves línies 
d'investigació per millorar-ne la 
qualitat, era sensibilitzar els cli
ents que el producte s'ofereix 
amb molts menys riscs. El ge
rent de rinsitut Català del Suro, 
Miquel Clopés, va explicar ahir 
que les jornades havien estat 
molt especialitzades, i va asse
gurar que «no solament hem 
rebut felicitacions per l'orga
nització, sinó també per l'alt 
nivell de les poriències». Diari de Girona, 1993-02-18, p. 12.
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